
 

 

 
Referat 

 
 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 

den 4. december kl. 16.00- 18.30 

 
Der vil være julefrokost kl. 18.30 

 

 

 
STED: Klokkerholm Skole,  

         Husk at lave aftale med eleverne, der skal med. 
 
 

 
 

 
DELTAGERE 
 
              

Forældrevalgte:   Medarbejdere:   

Mikael Christensen                HJ  Christoffer Mariegaard 
LBO 

FL afbud 

Malene Frølund               HJ  Rasmus Kyvsgaard FL  
Heidi Selmer Pedersen HJ  Susanne Jensen KL  
Louise Sofie Tønnesen    FL  Mette Kirkegaard-Kjær HJ  
Birgitte Lorentzen          FL  Ledere:   

Rikke Marie Boe FL  Rie Dam Vineke FL  
Lisa Thorlund KL  Helle Faber KL  
Gitte Elisabeth Berg KL afbud Michael Ring HJ  
Maj Britt Overgaard KL     

Elever:      

Simon Rishøj FL afbud Pia Bering   
Victoria Engsig Christoffer-
sen 

HJ  Hans Jørgen Bæk   

Mille Holvaldt KL     
 
 

 
   
DAGSORDEN 
 

 
1. Referat fra sidste møde. 

Er der spørgsmål/kommentarer til 
     det udsendte referat 
 

 

 
 
 



Side 2 

 

 
 
 
 
 

2. Tema.  
Møde med børne- og skoleudval-
get. Kl. 16-17 

        

      Dagsorden for dialogmødet er:  
  

1. Udvikling i Distriktet 

 

 

2. IT - Computere i skolen både til 
elever/lærere 

 

 

 

 

 

3. Den aktive undervisning - bevæ-
gelse (Dette tema blev tydeligt for 
udvalgets medlemmer til Unge-
kongressen) 

4. Faglokaler 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. K-klassen 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
Mikael fortalte lidt om den nye bestyrelse 
og udfordringerne med midler til compu-
tere. 
 
 
Distriktet fremførte den problemstilling, 
at der ikke som lovet var blevet afsat 
midler til computere til lærerne. Vi pro-
blematiserede også, at flere og flere ele-
ver vælger ikke at medbringe deres egen 
PC og at rigtig megen undervisning i dag 
foregår via computeren. Vi opfordrede til, 
at computere til både lærere og elever 
fremover bliver en del af budgettet. Der 
kom ikke nogle løfter fra politikerne. 
 
 
Vi nåede ikke punktet. 
 
 
 
Vi gjorde udvalget opmærksomme på, at 
vores faglokaler er nedslidte, og vi ikke 
har et håndværk/design lokale. Derud-
over at der ikke er positioner nok i faglo-
kalerne, til at vi kan have alle vores fag-
timer i musik, billedkunst og hånd-
værk/design på Hjallerup Skole. Vi 
nævnte også, at udfordringen kun vok-
ser, når der skal oprettes valgfag i på 7. 
og 8. årgang.  
Udvalget lyttede og sagde, at de var op-
mærksom på problemstillingen, og at der 
skulle gøres noget ved det. Samtidig 
gjorde de os opmærksomme på, at der 
var afsat midler til at få kortlagt behovet.  
 
K.-klassen blev drøftet tidligere, og ud-
valget er meget opmærksomme på de 
forskellige problemstillinger, der er med 
hensyn til placeringen og de bygnings-
mæssige forhold. 
 



Side 3 

 

6. Flauenskjold Skole 

  

Pause på 10 minutter. 
 
 
 
 
 

3. Elever. 
Hvis der er valgt elevrådsrepræ-
sentanter, så tager vi det. 

 
 

Der var positive tanker om den måde 
Flauenskjold Skole arbejder med de små 
årgange, og udvalget sagde enstemmigt, 
at de ikke har tanker om at lukke Flau-
enskjold Skole.  
 
 
 
 
 
Eleverne fortalte om de tiltag, elevråde-
ne har lavet på et sidste.  
  

      
4. Sager 

 
Forventningsafstemningen til 
arbejdet I skolebestyrelsen. 
 
”Bring your own devise” 
Forslag til skrivelse. (Nyt bilag) 
 
Ferieplanen for SFO´en 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
5. Meddelelser 

 
Bevægelse i undervisningen på 
Klokkerholm Skole 
 

 
 
 

          Orientering fra landsmødet. 
Lisa og Gitte 
 

            
 
            
 
           Personalesituationen. 
            
           Nyt fra LBO/SFO 
 
           

  
 
 
Punktet udsat til næste møde 
 
 
 
Dokumentet blev vedtaget med en enkelt 
tilføjelse.  
 
Det blev vedtaget, at den fælles feriepasning 
imellem Klokkerholm og Hjallerup SFO udvi-
des til også at omfatte uge 28. 
Der laves et brev til forældrene med begrun-
delse for tiltaget. Der ses på muligheden for 
transport til Hjallerup.  
 
 
 
 
 
 
 
 
Susanne orienterede om de aktiviteter, der 
bliver lavet vedr. bevægelse for de forskelli-
ge afdelinger.  
Bevægelse er ikke ensbetydende med at 
pulsen skal op. 
 
Lisa orienterede om landsmødet og gav ek-
sempler fra mødet. Vi vil inddrage nogle af 
inputtene fra mødet på vores arbejdsmøde i 
feb. måned. 
 
 
 
 
 
 
Traditionen tro er der fuld gang i december 
aktiviteter. Både i SFO’erne og Børnehaven.  
Til orientering 
 



Side 4 

 

           Formanden. 
           (orientering fra rådgivende organ) 
 
  

Mikael orienterede fra mødet. 
Det blev snakket om tre temaer. 

- Den sammenhængende børnepolitik 
- Sundhed og bevægelse 
- Budget 2019 

6.   Eventuelt. 
           

Der blev spurgt ind til et opstået underskud 
på et lejrskolebudget på Hjallerup Skole. 

 
Mødet den 5. februar er i Hjallerup. 

 

        
       Næste skolebestyrelsesmøde  
       tirsdag den 5. februar i  
       Hjallerup bemærk det er fra  
       Kl. 16-21 (arbejdsdag) 

 

 

Udgivelsesdato:      Referent: Hans Jørgen 
 


